
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 7. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 79
Forslag til lov om firmapensionskasser.

Af erhvervsministeren (Rasmus Jarlov)

Spørgsmål 2
Af lovforslagets bemærkninger fremgår, at forslaget vil medføre et øget ressourcebehov i

Finanstilsynet, at ressourcebehovet dækkes ved tilsynets opkrævning af afgifter fra den

finansielle sektor, og at forslaget derfor ikke vil have statsfinansielle konsekvenser. Vil mi-

nisteren redegøre nærmere for, hvor mange ekstra midler, der forventes at skulle tilføres

Finanstilsynet som følge af forslaget? Vil ministeren samtidige forklare, hvorfor der ikke er

oplysninger herom i lovforslaget

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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